
 1/3 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  026-02/20-01/25 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-16 
Rijeka,  03.12.2020. 
                                
 
 

ZAPISNIK  
20. SJEDNICE VMO CENTAR - SUŠAK 

 
20. sjednica VMO Centar - Sušak održana je 03.12.2020. (četvrtak) s početkom u 19.30 sati u 
prostorijama MO Centar - Sušak, A. Kačića Miošića 8A/1. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Mirjana Vasić, predsjednica VMO 
- Ivanka Smojver, zamjenica predsjednice VMO 
- Nives Borozan, članica VMO 
- Davorka Milanović, tajnica MO Centar – Sušak 

 
Ostali nazočni: 

-  
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Suada Shahini, članica VMO 
- Tea Čaljkušić-Mance, članica VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice VMO Centar – Sušak od 17.09.2020. 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Predsjednica VMO Centar - Sušak, gđa. Mirjana Vasić pozdravila je prisutne, otvorila sjednicu i 
predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Usvajanje financijskog plana za 2021. godinu 
2. Program Djed Božićnjak 
3. Komunalna pitanja 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD 1 
 
Predsjednica Vijeća dala je prisutnima na razmatranje Financijski plan za 2021. godinu, koji je 
izrađen temeljem usvojenih programskih aktivnosti Vijeća MO Centar-Sušak za 2021. godinu. 
Predložila je da se Financijski plan usvoji ukoliko nema primjedbi. Primjedbi nije bilo. 

Zaključak: 
Nakon što je razmotren, Financijski plan Vijeća MO Centar-Sušak za 2021. godinu 
jednoglasno je usvojen.  
 
 
 



 2/3 

AD 2 
 
Program Djeda Božićnjaka – vijećnice su razgovarale o ovogodišnjem programu Djeda Božićnjaka. 
Obzirom na trenutnu situaciju vezanu za pandemiju COVID 19 virusa, ove godine priredba za djecu 
neće se moći organizirati na uobičajen način. Tajnica je u dogovoru s predsjednicom kontaktirala 
ravnatelja HKD-a koji je ljubazno prihvatio prijedlog da se podjela poklona djeci obavi u foajeu 
kazališta, uz poštivanje svih epidemioloških mjera. Međutim lokalni stožer civilne zaštite uskratio je 
suglasnost.  
Nakon diskusije odlučeno je kako slijedi u zaključku. 

Zaključak: 
Pokloni za djecu podijeliti će se roditeljima na otvorenom prostoru ispred mjesnog odbora 
17.12.2020., o čemu će tajnica obavijestiti sve roditelje prijavljene djece.   
 
 
AD 3 
 

• Parkirne karte za stanare sa početka Ulice Franje Račkog i Trsatskih stuba: 

Vijećnice su se upoznale sa odgovorom Rijeka plus-a d.o.o. vezano za njihovo odbijanje produljenja 
povlaštenih parkirnih karti stanarima donjeg dijela Ulice Franje Račkog i Trsatskih stuba, za 
parkiranje na Školjiću. Ove karte su se godinama produživale temeljem dogovora MO Centar-Sušak i 
(tada) Rijeka promet-a d.d. iz 2009. godine. Rijeka plus d.o.o. je u rujnu o.g. odlučio tim građanima 
uskratiti produljenje, upućujući ih na parkiranje u Strossmayerovu ulicu i obližnja parkirališta. Usprkos 
dopisu od 01.10.2020. u kojem se Rijeka plus d.o.o. izjasnio da ne može udovoljiti molbi MO Centar-
Sušak da se građanima izađe u susret, predsjednica je informirala prisutne da su ipak produžili 
parkirne karte stanarima na adresi početnih brojeva Trsatskih stuba.   
 

• Prijedlog uspostave dodatnih plavih parkirnih mjesta u Ulici Franje Račkog: 
Predsjednica je informirala prisutne o zaprimljenim pritužbama stanara Ulice Franje Račkog tijekom 
listopada ove godine. Razlog negodovanju stanara bilo je sustavno kažnjavanje svih vlasnika koji su 
svoja vozila parkirali na nogostupu. Akciju kažnjavanja provela je prometna policija, o čemu je 
izvijestio i Novi list 27.10.2020. Osim telefonskih poziva, s građanima se komuniciralo i usmeno na 
terenu. Vijećnice su se upoznale i s upućenim dopisima vezanim za ovaj problem. Između ostalog, u 
ime građana, na adresu Postaje prometne policije Rijeka upućen je prijedlog za uspostavu dodatnih 
plavih parkirnih mjesta uz zgradu Franje Račkog 46. Postaja prometne policije Rijeka, proslijedila je 
prijedlog Policijskoj upravi primorsko-goranskoj, Službi za sigurnost cestovnog prometa, dana 
17.11.2020., te zatražila njihovu suglasnost. Čeka se očitovanje Službe za sigurnost cestovnog 
prometa. 
 

• Ambrozija i nesanirani prekopi kod Franje Račkog 44 
Prilikom razgovora sa stanarima na terenu, vezano uz probleme kažnjavanja iz prethodne točke, 
ponovo je postavljeno pitanje zapuštene privatne čestice uz zgradu Franje Račkog 44. Stanari su se 
žalili na nesanirane prekope, a posebno na ambroziju koja im raste pod prozorima, pa ljudi koji pate 
od alergije zbog toga imaju velikih problema. 
U ime Vijeća, tajnica se obratila Direkciji za komunalno redarstvo i prenijela pritužbe stanara. U svom 
mail-u od 27.10.2020. komunalno redarstvo informira Vijeće da će uputiti dopis vlasniku nekretnine 
vezano za njegovu obvezu održavanja zapuštene površine koja zbog takvog stanja predstavlja 
mogućnost zdravstvene ugroze stanara susjednih nekretnina. Ukoliko vlasnik ne postupi u skladu s 
naloženim, pokrenut će se odgovarajuće mjere u Nadležnosti komunalnog redarstva. Isto tako 
investitor se u komunikaciji s komunalnim redarom obvezao da će u kratkom roku angažirati 
izvođača koji će sanirati prekope. 
 

• Orezivanje korijenja i sanacija štete na adresi Franje Račkog 5 
Vijećnice su se upoznale sa zaprimljenim dopisom OGU za komunalni sustav od 28.10.2020. u 
kojem se još jednom odbija sanacija štete na terasi stambene zgrade Franje Račkog 5, koja je 
nastala urastanjem korijenja sa nogostupa u terasu.  
 

• Zahtjevi građanina vezani za promet i baje u Ulici M. S. Tvrdog 
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Vijećnice su razmotrile zahtjeve: 
1. Građanin se obratio sa zahtjevom da se u Ulicu M. S. Tvrdog postave usporivači prometa. 

Razlog su, tvrdi, neodgovorni vozači osobito Autotroleja koji na toj dionici ubrzavaju vožnju u želji da 
„uhvate“ zeleno svjetlo semafora na spoju M.S. Tvrdog i Ulice Rade Šupića. Takvo ponašanje u 
vožnji uzrokuje povećanu buku i vibracije zgrada, te predstavlja opasnost za djecu obližnjih škola. 
Tajnica se obratila Rijeka prometu d.d. i zatražila njihovo mišljenje. U odgovoru struke, između 
ostalog soji: „…U usporedbi sa preko 90 % vozača koji poštuju ograničenja brzine prolazeći kroz 
dotičnu ulicu, uvijek ima neodgovornih pojedinaca koji divljajući prometnicama ugrožavaju sebe i 
ostale sudionike u prometu. Međutim, smatramo da takve prekršaje treba rješavati prometna policija 
drastičnim sankcijama, a ne da zbog takvih pojedinaca neugodne posljedice postavljenih usporivača 
prometa snose svi ostali sudionici u prometu te stanari okolnih zgrada.“ Odgovor stručnih službi u 
cijelosti je proslijeđen tražitelju usporivača prometa. 

2. Drugi zahtjev građanina odnosi se na fiksiranje dvije baje za „ostali otpad“ smještene na 
kolniku neposredno prije semafora na spoju M.S. Tvrdog i Ulice Rade Šupića. 

Na spomenutoj lokaciji ima premalo mjesta za dvije baje, obzirom da jedna od njih ulazi u prostor 
plavo obilježenog parkirnog mjesta. Zbog toga je građani neprestano povlače ovisno o potrebi 
parkiranja. Tajnica je po ovom pitanju kontaktirala KD Čistoća i predložene su dvije mogućnosti: ili 
ukinuti jedno plavo parkirno mjesto i na postojećoj lokaciji zadržati obje baje ili jednu baju premjestiti 
kod OŠ Centar ili na Šetalište A. K. Miošića, a drugu ostaviti i fiksirati ogradicom.  
Vijećnice su obišle teren i zaključile da je prijedlog da se jedna baja premjesti kod OŠ Centar, a 
druga stavi u ogradicu na postojećoj lokaciji, prihvatljiv. Stav Vijeća tajnica će proslijediti KD Čistoći. 
 
 
AD 4 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 
 
 
 
Sjednica je završila u 20.30 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Centar - Sušak 

 
Davorka Milanović Mirjana Vasić 

 


